

## **PROTOKÓŁ XVIII SESJI RADY DZIELNICY PIECKI-MIGOWO**

1. Sesja rozpoczęła się o godz. 18.12.
2. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak otworzyła obrady XVIII sesji oraz stwierdziła ważność obrad.
3. Wybrano protokolanta – Radny Mateusz Zakrzewski (14/1/0).
4. Następnie wybrano Komisję Skrutacyjną w składzie (14/0/1):
  - 4.1. Ewa Ostapska – przewodnicząca
  - 4.2. Daniela Szynszecka
  - 4.3. Ewa Świątek
5. Przyjęcie porządku obrad.
  - 5.1. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak przedstawiła wniosek Komisji Strategii i Budżetu Rady Dzielnicy dot. poszerzenia Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnicy do 5 osób. Wniosek wraz z projektem uchwały został złożony do Przewodniczącej Rady po zwołaniu sesji budżetowej na wniosek Zarządu Dzielnicy, ale w czasie zgodnym z Regulaminem Pracy Rady Dzielnicy w punkcie dot. składania projektów uchwał. W związku z tym zmiana we wcześniej opublikowanym porządku obrad musiała zostać poddana pod głosowanie.
  - 5.2. Radny Florian Wojciechowski powiedział, że jeżeli wniosek Komisji lub grupy radnych jest złożony w terminie, to musi się znaleźć w porządku obrad.
  - 5.3. Z uwagi na nieobecność w tym momencie Przewodniczącej Komisji Strategii i Budżetu Beaty Peters, Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak poprosiła Zastępcę Przewodniczącej Komisji Danielę Szynszecką o przedstawienie wniosku Komisji wraz z uzasadnieniem.
  - 5.4. Radna Daniela Szynszecka powiedziała, że Komisja ustaliła, iż z uwagi na małą ilość osób w Komisji Rewizyjnej zasadne jest powiększenie Komisji, aby skład zawsze był więcej niż 2-osobowy w przypadku nieobecności któregoś z członków.
6. Przybyła Radna Beata Peters o godz. 18.20.
7. Przyjęcie porządku obrad (cd.).
  - 7.1. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak poprosiła Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Kazimierza Mechowskiego o przedstawienie stanowiska Komisji Rewizyjnej w omawianej sprawie.
  - 7.2. Radny Kazimierz Mechowski zapoznał Radnych z protokołem z posiedzenia Komisji Rewizyjnej i jej negatywną opinią dot. poszerzenia składu. Stanowisko Komisji było przyjęte stosunkiem głosów 2 „za” do 1 „przeciw”.
  - 7.3. Radna Hanna Łobodzińska przedstawiła swoje zastrzeżenie do pracy Komisji – brak planu pracy, tematów, podanych terminów.
8. Przybył Radny Waldemar Niedziałek o godz. 18.22.
9. Przyjęcie porządku obrad (cd.).
  - 9.1. Radna Beata Peters powiedziała, że w Regulaminie Pracy Rady Dzielnicy jest napisane, że w uchwale powinno być uzasadnienie, a nie, że musi.

- 9.2. Głosowanie dot. dodania do porządku obrad pkt. 9 „Dyskusja i podjęcie uchwały ws. poszerzenia składu Komisji Rewizyjnej do 5 osób”. Wniosek nie został przyjęty ze względu na wymaganą w Statucie większość bezwzględną przy zmianach w porządku obrad (8/5/5).
10. Przybył Radny Wiktor Jesionek o godz. 18.24.
11. Przyjęcie porządku obrad (cd.).
  - 11.1. Porządek obrad został zatwierdzony bez zmian (12/5/1).
12. Zatwierdzono protokół z obrad XVII Sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo (11/1/6).
13. Informacja Zarządu Dzielnicy w sprawie inwestycji przy ul. Wyorbka/Czecha.
  - 13.1. Radny Przemysław Malak przedstawił informację, pokazał projekt graficzny, kosztorys, zdjęcia, dokumenty, pisma, maile oraz poinformował, że dokumenty dot. w/w inwestycji zaginęły. Powiedział również, że z uwagi na liczne zaniedbania po stronie Miasta w tym temacie, Zarząd Dzielnicy zwróci się do Prezydenta Miasta Gdańska o dofinansowanie tej inwestycji.
  - 13.2. W dyskusji w tym punkcie udział wzięli:
    - Radna Hanna Łobodzińska
    - Radna Beata Peters
    - Radny Florian Wojciechowski
    - Radna Daniela Szynszecka
14. Przybyła Radna Joanna Antczak-Sokołowska o godz. 18.34.
15. Dyskusja i podjęcie uchwały nr XVIII/.../2017 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie przeznaczenia środków finansowych na działalność statutową Rady Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2017.
  - 15.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Jerzy Kreft przedstawił założenia i uzasadnienie projektu uchwały budżetowej przygotowanego przez Zarząd Dzielnicy, a następnie złożył wniosek o przyjęcie zaproponowanej uchwały.
  - 15.2. Wniosek odrzucono (9/9/1).
  - 15.3. Radna Hanna Łobodzińska zadała pytanie, dlaczego niektóre wnioski w projekcie uchwały przygotowanym przez Zarząd Dzielnicy mają zwiększoną kwotę względem pierwotnego wniosku. Pytanie dot. głównie „Spotkania integracyjnego z okazji Światowych Dni Osób Starszych”.
  - 15.4. Radny Mateusz Zakrzewski wyjaśnił, że w tym wypadku kwota jest zwiększona, aby spotkanie odbyło się w Centrum Kultury przy ul. Nałkowskiej i wstęp był bezpłatny.
  - 15.5. Radna Halina Gostomska wyraziła swoje niezadowolenie, że zostały skreślone działania Zespołu Charytatywnego.
  - 15.6. Radna Grażyna Dzierżak powiedziała, że do pomocy osobom potrzebującym są wyspecjalizowane instytucje.
  - 15.7. Radny Przemysław Malak zadał pytanie, w jaki sposób będziemy procedować nad uchwałą budżetową. Przedstawił wniosek, aby oprzeć się na projekcie uchwały przygotowanym przez Zarząd Dzielnicy.
  - 15.8. Wniosek został przyjęty (14/0/5).
  - 15.9. Rozpoczęto dyskusję nad poszczególnymi punktami projektu uchwały budżetowej.
  - 15.10. Pkt 1. Park wypoczynkowy przy ul. Wyorbka/Czecha – 20 000 zł

- 15.10..1. Radna Beata Peters powiedziała, że Zarząd Dzielnicy zobowiązał się zwrócić do Miasta o dodatkowe środki na tę inwestycję. Ponadto wskazała, że podane ceny nie zgadzają się z kosztorysem.
- 15.10..2. Radna Joanna Antczak-Sokołowska zaproponowała, aby wstrzymać kwotę i wrócić do tego tematu w kolejnym roku.
- 15.10..3. Radny Florian Wojciechowski zaproponował, aby dokończyć boisko do siatkówki plażowej, zrobić porządki na tym terenie i wystąpić o dofinansowanie miasta. Poinformował również, że jego zdaniem usunięte elementy na tym terenie należały do LWSM „Morena”. Zawniósł o obniżenie kwoty do 10 000 zł.
- 15.10..4. Radny Przemysław Malak zawniósł o obniżenie kwoty do 15 000 zł.
- 15.10..5. Radny Florian Wojciechowski wycofał wniosek o obniżenie kwoty do 10 000 zł i złożył wniosek o obniżenie tej kwoty do 12 000 zł zgodnie z rekomendacją Komisji Strategii i Budżetu.
- 15.10..6. Głosowanie nad najdalej idącym wnioskiem, tj. obniżenie kwoty do 12 000 zł. Wniosek przyjęto (13/4/2).
- 15.11. Pkt. 2. Ławki wypoczynkowe – 12 000 zł
  - 15.11..1. Radny Przemysław Malak zgłosił wniosek o zwiększenie kwoty do 15 000 zł.
  - 15.11..2. Wniosek o zwiększenie kwoty do 15 000 zł przyjęto (13/5/1).
- 15.12. Radny Wiktor Jesionek zgłosił wniosek o przerwę. Wniosek odrzucono (2/14/3).
- 15.13. Pkt. 3. Kamery monitoringu – 15 000 zł
  - 15.13..1. Radny Przemysław Malak powiedział, że za tę kwotę można zakupić jedną bardzo dobrą kamerę lub dwie dobre kamery po około 7500 zł i umieścić je przy wejściach do dwóch szkół na terenie naszej dzielnicy (ZKPiG nr 20 przy ul. Gojawiczyńskiej oraz ZKPiG nr 21 przy ul. Marusarzówny).
  - 15.13..2. Radny Radosław Pasich zapytał, czy nie lepiej kupić jedną kamerę za 15 000 zł.
  - 15.13..3. Radny Przemysław Malak odpowiedział, że tańsze kamery wystarczą do zamierzonych celów.
  - 15.13..4. Radna Hanna Łobodzińska powiedziała, że na terenie dzielnicy mamy 3 szkoły, więc brakuje XX LO.
  - 15.13..5. Radny Przemysław Malak wyjaśnił, że w XX LO funkcjonuje pełen monitoring.
  - 15.13..6. Wniosek przyjęto (16/0/3).
- 15.14. Radny Wiktor Jesionek zgłosił wniosek o dodanie do projektu uchwały pkt. „Gorące śniadania” z kwotą 0 zł, aby potem można było dodać tam te środki, które zostaną.
  - 15.14..1. Wniosek przyjęto (13/2/4).
- 15.15. Pkt. 4. Rodzinna Gra Terenowa – 3 500 zł
  - 15.15..1. Radny Florian Wojciechowski zapytał, jak jest finansowane stowarzyszenie organizujące te biegi.
  - 15.15..2. Radny Przemysław Malak odpowiedział, że wie, iż to stowarzyszenie otrzymało środki z konkursu grantowego ogłoszonego przez Wydział Rozwoju Społecznego Urzędu Miejskiego w Gdańsku.

- 15.15..3. Radny Wiktor Jesionek powiedział, że w jego opinii koszt 3500 zł pozwala stowarzyszenie na pozyskanie środków trwałych, które pozostaną w dyspozycji stowarzyszenia. Jeśli przeznaczymy 3000 zł, to wydarzenie i tak się odbędzie, więc jeśli będą inne potrzeby, to można tu obniżyć kwotę.
- 15.15..4. Radny Waldemar Niedziałek zgłosił wniosek o obniżenie kwoty do 3000 zł.
- 15.15..5. Wniosek o obniżenie kwoty do 3000 zł przyjęto (9/8/2).
- 15.16. Pkt. 5. II Siatkarskie Grand Prix Piecki-Migowo – 1 500 zł
- 15.16..1. Przyjęto propozycję Zarządu Dzielnicy bez głosów przeciwnych.
- 15.17. Pkt. 6. Turniej siatkówki – 500 zł
- 15.17..1. Przyjęto propozycję Zarządu Dzielnicy bez głosów przeciwnych.
- 15.18. Pkt. 7. III Turniej Koszykówki – 2 000 zł
- 15.18..1. Radny Florian Wojciechowski zgłosił wniosek o obniżenie kwoty do 1500 zł, ponieważ w turnieju biorą udział kluby spoza dzielnicy.
- 15.18..2. Radny Przemysław Malak powiedział, że w turniejach piłkarskich również biorą udział kluby spoza dzielnicy.
- 15.18..3. Radny Waldemar Niedziałek powiedział, że to jest forma promocji dzielnicy.
- 15.18..4. Wniosek o obniżenie kwoty do 1500 zł przyjęto (10/4/5).
- 15.19. Pkt. 8. II Mistrzostwa Karate Okinawa Shorin Ryu – 2 000 zł
- 15.19..1. Radny Dariusz Wilczyński zgłosił wniosek o obniżenie kwoty do 1500 zł.
- 15.19..2. Radna Beata Peters powiedziała, że w poprzednim roku na ten cel było przeznaczone 2000 zł.
- 15.19..3. Wniosek o obniżenie kwoty do 1500 zł odrzucono (5/10/4).
- 15.20. Pkt. 9. III Międzydzielnicowy Turniej Piłki Nożnej „Bo łączy nas piłka” – 2 000 zł
- 15.20..1. Przyjęto propozycję Zarządu Dzielnicy bez głosów przeciwnych.
- 15.21. Pkt. 10. Zajęcia piłki nożnej dla dzieci i młodzieży – 3 000 zł
- 15.21..1. Radny Florian Wojciechowski powiedział, że Akademia jest tworem Rady Dzielnicy I Kadencji, a pieniądze są wykorzystywane głównie na wynajem sal, kiedyś było to bezkosztowe, potem kluby płaciły stawkę komercyjną, obecnie jest to stawka obniżona.
- 15.21..2. Przyjęto propozycję Zarządu Dzielnicy bez głosów przeciwnych.
- 15.22. Pkt. 11. Zajęcia Fitness – 2 000 zł
- 15.22..1. Przyjęto propozycję Zarządu Dzielnicy bez głosów przeciwnych.
- 15.23. Pkt. 12. Festyn rodzinny przy ul. Myśliwskiej – 2 100 zł
- 15.23..1. Przyjęto propozycję Zarządu Dzielnicy bez głosów przeciwnych.
- 15.24. Pkt. 13. Festyn przy ul. Marusarzówny – 2 000 zł
- 15.24..1. Przyjęto propozycję Zarządu Dzielnicy bez głosów przeciwnych.
- 15.25. Pkt. 14. Festyny przy ul. Burgaskiej – 1 500 zł
- 15.25..1. Przyjęto propozycję Zarządu Dzielnicy bez głosów przeciwnych.
- 15.26. Pkt. 15. Festyn przy ul. Nałkowskiej – 1 500 zł
- 15.26..1. Przyjęto propozycję Zarządu Dzielnicy bez głosów przeciwnych.
- 15.27. Pkt. 16. Dzielnicowe Andrzejki – 4 250 zł
- 15.27..1. Radna Joanna Antczak-Sokołowska zapytała, czemu jest taka duża kwota.
- 15.27..2. Radny Przemysław Malak zapytał, gdzie ta impreza miałaby się odbyć.

- 15.27..3. Radna Beata Peters odpowiedziała, że impreza odbędzie albo w Gdańskim Parku Naukowo-Technologicznym lub na strzelnicy. Środki mają być przeznaczone na wynajem sali, opłacenie DJ oraz catering.
- 15.27..4. Radna Joanna Antczak-Sokołowska zapytała, ile wcześniej było przeznaczane na tę imprezę.
- 15.27..5. Radna Beata Peters odpowiedziała, że w 2015 roku – 2700 zł, a w 2016 roku – 3000 zł. Z tych środków były kupowane nagrody, ciasta, ale impreza odbywała się w Centrum Kultury. Jeśli kwota zostanie obniżona, to będzie to impreza koszyczkowa.
- 15.27..6. Radna Joanna Antczak-Sokołowska zgłosiła wniosek o obniżenie kwoty do 3500 zł.
- 15.27..7. Radna Beata Peters powiedziała, że w przypadku przyjęcia tego wniosku, wycofa swój wniosek budżetowy.
- 15.27..8. Wniosek o obniżenie kwoty do 3500 zł odrzucono (3/12/4).
- 15.28. Pkt. 17. Dwa wyjazdy integracyjne – 2 300 zł
- 15.28..1. Przyjęto propozycję Zarządu Dzielnicy bez głosów przeciwnych.
- 15.29. Pkt. 18. Spotkanie integracyjne z okazji Świątowych Dni Osób Starszych – 2 500 zł
- 15.29..1. Radny Florian Wojciechowski zapytał, czy w tej kwocie jest uwzględniona opłata dla LWSM „Morena” za wynajem sali.
- 15.29..2. Radny Przemysław Malak odpowiedział, że zostanie to uzgodnione z Centrum Kultury.
- 15.29..3. Radna Beata Peters zapytała, kto będzie odpowiedzialny za organizację tego wydarzenia.
- 15.29..4. Radny Przemysław Malak odpowiedział, że za organizację wszystkich wydarzeń ze środków Rady Dzielnicy jest odpowiedzialny Zarząd Dzielnicy.
- 15.30. Pkt. 19. Dzień rodzinny przy ul. Gojawiczyńskiej – 1 000 zł
- 15.30..1. Radna Beata Peters powiedziała, że jest to jedyny wniosek ZKPiG nr 20, który odnosi się również do mieszkańców, a nie tylko do uczniów tej szkoły.
- 15.30..2. Przyjęto propozycję Zarządu Dzielnicy bez głosów przeciwnych.
- 15.31. Pkt. 20. Wykłady politologiczne – 1 200 zł
- 15.31..1. Radny Przemysław Malak powiedział, że wniosek odnosi się do wykładów z dr Jarosławem Ochem w XX LO, które zostało mistrzem debat oksfordzkich. Wykłady byłyby otwarte dla wszystkich chętnych.
- 15.31..2. Radna Beata Peters zapytała, ile osób uczestniczyło w takich wykładach w poprzednich latach.
- 15.31..3. Radny Przemysław Malak odpowiedział, że około 50-60 osób na wykład.
- 15.31..4. Radny Waldemar Niedziałek zaproponował, aby wykłady odbywały się w godzinach bardziej popołudniowych.
- 15.31..5. Przyjęto propozycję Zarządu Dzielnicy bez głosów przeciwnych.
- 15.32. Pkt. 21. Zajęcia muzyczne tracklista – 650 zł
- 15.32..1. Przyjęto propozycję Zarządu Dzielnicy bez głosów przeciwnych.
- 15.33. Radny Waldemar Niedziałek zgłosił wniosek o dodanie do projektu uchwały kolejnego pkt. „Warsztat nagrań dźwiękowych” z kwotą 350 zł.
- 15.33..1. Wniosek przyjęto (12/3/4).
- 15.34. Pkt. 22. II Przegląd Teatralny – 2 000 zł
- 15.34..1. Przyjęto propozycję Zarządu Dzielnicy bez głosów przeciwnych.
- 15.35. Pkt. 23. Zajęcia profilaktyczne w bibliotece – 2 000 zł

- 15.35..1. Przyjęto propozycję Zarządu Dzielnicy bez głosów przeciwnych.
- 15.36. Pkt. 24. Spacer historyczny po dzielnicy – 1 200 zł
- 15.36..1. Radna Joanna Antczak-Sokołowska zapytała, na co dokładnie mają być przeznaczone te środki.
- 15.36..2. Radna Beata Peters odpowiedziała, że spacer będzie prowadził przewodnik, w dzielnicy nie ma zbyt dużo zabytków, więc trzeba będzie wykonać reprinty, opłacić przewodnika, plakaty, a spotkanie zakończy się w siedzibie stowarzyszenia (wnioskodawcy) w Domu Sąsiedzkim Piecki-Migowo. Wykonane reprinty pozostaną w Domu Sąsiedzkim, gdzie jest stworzona izba pamięci.
- 15.36..3. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak zapytała, czy koszt obejmuje jeden spacer, czy więcej.
- 15.36..4. Radna Beata Peters powiedziała, że kwota 1400 zł obejmuje jeden spacer. Dwa spacerów wymagałyby kwoty 2500 zł.
- 15.36..5. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak przedstawiła cennik usług przewodników Gdansk Tour, koszt przewodnika do 3h to 220 zł, a do 6h – 320 zł.
- 15.36..6. Radny Przemysław Malak powiedział, że są to kwoty oprowadzania po centrum Gdańska, gdzie jest wiele źródeł historycznych, a spacer historyczny po dzielnicy jest nieporównywalną pracą, gdyż jest o wiele mniej źródeł historycznych.
- 15.36..7. Radna Hanna Łobodzińska zgłosiła wniosek o zwiększenie kwoty do 1400 zł.
- 15.36..8. Wniosek o zwiększenie kwoty do 1400 zł odrzucono (6/12/1).
- 15.37. Pkt. 25. Spotkania podróżnicze – 1 400 zł
- 15.37..1. Radny Przemysław Malak powiedział, że projekt ma na celu opowiadanie o podróżach do wybranych krajów, a także w miarę możliwości poczęstunek potraw z tych regionów. Spotkania miałyby się odbywać w Centrum Kultury. Przewiduje około 4-5 spotkań.
- 15.37..2. Radny Florian Wojciechowski powiedział, że może dla tego celu oddać do dyspozycji Dom Sąsiedzki, ponieważ jego zdaniem jest on postrzegany jako inicjatywa Rady Dzielnicy.
- 15.37..3. Radny Przemysław Malak odpowiedział, że w Domu Sąsiedzkim jest za mała sala oraz że w takim wypadku byłby problem z wykonaniem plakatów.
- 15.37..4. Przyjęto propozycję Zarządu Dzielnicy bez głosów przeciwnych.
- 15.38. Pkt. 26. Spotkania „Morskie opowieści” – 1 400 zł
- 15.38..1. Radna Hanna Łobodzińska zgłosiła wniosek o obniżenie kwoty do 1000 zł.
- 15.38..2. Wniosek o obniżenie kwoty do 1000 zł przyjęto (12/7/0).
- 15.39. Pkt. 27. Koncerty muzyki kameralnej – 1 600 zł
- 15.39..1. Przyjęto propozycję Zarządu Dzielnicy bez głosów przeciwnych.
- 15.40. Pkt. 28. Paczki na Święta Bożego Narodzenia – 4 000 zł
- 15.40..1. Radny Przemysław Malak powiedział, że paczki mają być rozdysponowane przez Zespoły Charytatywne w obu parafiach.
- 15.40..2. Radna Beata Peters zapytała, dlaczego wniosek został podwyższony przez Zarząd Dzielnicy z 3000 zł do 4000 zł.

- 15.40.3. Radny Mateusz Zakrzewski powiedział, że były 2 wnioski o zbliżonym charakterze i Zarząd Dzielnicy postanowił je „wypośrodkować”.
- 15.40.4. Przyjęto propozycję Zarządu Dzielnicy bez głosów przeciwnych.
- 15.41. Pkt. 29. Leczenie, odrobaczanie, sterylizacja i kastracja kotów – 1 836 zł
- 15.41..1. Radna Hanna Łobodzińska zgłosiła wniosek o podwyższenie kwoty do 2036 zł w związku z tym, że pierwotny wniosek był na kwotę 5000 zł.
- 15.41..2. Wniosek o zwiększenie kwoty do 2036 zł odrzucono (9/9/1).
- 15.42. Pkt 30. Zajęcia z dietyki – 1 100 zł
- 15.42..1. Radna Hanna Łobodzińska zaproponowała, żeby zwiększyć kwoty przeznaczane na działania organizowane przez Dom Sąsiedzki.
- 15.42..2. Radny Florian Wojciechowski powiedział, że akceptuje propozycje Zarządu Dzielnicy.
- 15.42..3. Radna Dorota Grudzień zgłosiła wniosek o zwiększenie kwoty do 1500 zł.
- 15.42..4. Radna Beata Peters powiedziała, że dużo działań robimy w Centrum Kultury, a należałoby rozkręcić również Dom Sąsiedzki.
- 15.42..5. Wniosek o zwiększenie kwoty do 1500 zł przyjęto (10/5/4).
- 15.43. Radny Waldemar Niedziałek powiedział, że we wstępnym wniosku był również ciekawy projekt dot. porad prawnych.
- 15.44. Pkt. 31. Spotkania z ludźmi kultury i nauki – 1 200 zł
- 15.44..1. Przyjęto propozycję Zarządu Dzielnicy bez głosów przeciwnych.
- 15.45. Pkt. 32. Spotkania ze sztuką – 600 zł
- 15.45..1. Przyjęto propozycję Zarządu Dzielnicy bez głosów przeciwnych.
- 15.46. Pkt. 33. Zajęcia plastyczne – 600 zł
- 15.46..1. Radna Beata Peters zgłosiła wniosek o zwiększenie kwoty do 1000 zł.
- 15.46..2. Wniosek o zwiększenie kwoty do 1000 zł odrzucono (9/9/1).
- 15.47. Pkt. 34. Strona internetowa – 400 zł
- 15.47..1. Przyjęto propozycję Zarządu Dzielnicy bez głosów przeciwnych.
- 15.48. Radny Radosław Pasich zgłosił wniosek o przeznaczenie kwoty 5000 zł na pkt. 35. „Gorące śniadania”.
- 15.49. Radna Dorota Grudzień zgłosiła wniosek o zwiększenie kwoty na pkt. 7. „III Turniej Koszykówki” do 2000 zł.
- 15.50. Radny Mateusz Zakrzewski zgłosił wniosek o zwiększenie kwoty na pkt. 29. „Leczenie, odrobaczanie, sterylizacja i kastracja kotów” do 1986 zł.
- 15.51. Radna Beata Peters zgłosiła wniosek o dodanie do projektu uchwały pkt. „Zajęcia informatyczne” z kwotą 2000 zł.
- 15.52. Radny Przemysław Malak zgłosił wniosek o zwiększenie kwoty na pkt. 4. „Rodzinna Gra Terenowa” do 3500 zł.
- 15.53. Radna Halina Gostomska zgłosiła wniosek o dodanie do projektu uchwały pkt. „Śniadanie wielkanocne” z kwotą 2500 zł.
- 15.54. Wniosek o przeznaczenie kwoty 5000 zł na pkt. 35. „Gorące śniadania” przyjęto (11/5/3).
- 15.55. Wniosek o zwiększenie kwoty na pkt. 7. „III Turniej Koszykówki” do 2000 zł przyjęto (12/0/7).
- 15.56. Wniosek o zwiększenie kwoty na pkt. 29. „Leczenie, odrobaczanie, sterylizacja i kastracja kotów” do 1986 zł przyjęto (13/0/6).

- 15.57. Radny Dariusz Wilczyński zgłosił wniosek o odrzucenie wszystkich pozostałych wniosków.  
15.57..1. Wniosek przyjęto (13/3/3).
- 15.58. Radny Przemysław Malak zaproponował zmianę nazwy pkt. 20. na „Działania edukacyjne w XX LO” (w związku z możliwością zakwestionowania przez Biuro Rady Miasta Gdańska pierwotnej nazwy z projektu uchwały).
16. Radni Grażyna Dzierżak oraz Waldemar Niedziałek opuścili obrady o godz. 21.06.
17. Podjęto uchwałę nr XVIII/38/2017 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie przeznaczenia środków finansowych na działalność statutową Rady Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2017 – z przyjętym wcześniej zmianami (15/1/1).
18. Radna Dorota Grudzień opuściła obrady o godz. 21.12.
19. Radny Przemysław Malak przedstawił sprawozdanie z działalności Zarządu Dzielnicy w okresie od poprzedniej sesji Rady.
20. Komunikaty.
- 20.1. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak przypomniała, że w dniu 16.02.2017 r. odbędzie się spotkanie z przedstawicielami Zakładu Utylizacyjnego „Szadółki”.
- 20.2. Radna Hanna Łobodzińska poinformowała, że 28.02.2017 r. będzie pełniła dyżur w Radzie Dzielnicy i ma zamiar wyłożyć wtedy do wglądu mieszkańcom projekt zmian w prawie spółdzielczym.
21. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak zamknęła obrady XVIII sesji o godz. 21.15.

Protokół sporządził: Radny Mateusz Zakrzewski